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2014Z19908 

Vragen het lid Berndsen-Jansen (D66) aan de Minister van Veiligheid en 
Justitie over het verwijt van de burgemeester van Maastricht dat er 
onvoldoende steun uit Den Haag komt in de strijd tegen criminaliteit 
(ingezonden 6 november 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Hoes onder vuur om criminaliteit»?1 

Vraag 2
Erkent u de link tussen het drugsbeleid en de toename in misdrijven als 
inbraak, geweld en straatroof? 

Vraag 3
Hoe verklaart u dat Maastricht een koppositie heeft overgenomen als het gaat 
om high impact crimes sinds de coffeeshops gesloten zijn voor buitenlan-
ders? 

Vraag 4
Bent u bereid naar de oproep van de burgemeester van Maastricht voor 
«reguleren, reguleren, reguleren» te luisteren? Zo nee, waarom niet en wat 
doet u anders om te helpen?2 

Vraag 5
Hoe verklaart u het verwijt van de burgemeester van Maastricht dat er 
onvoldoende steun uit Den Haag komt?3 

Vraag 6
Hoe gaat u bijdragen aan het oplossen van de problemen met drugscriminali-
teit in Maastricht en andere plaatsen? 

Vraag 7
Waarom geeft u geen gehoor aan burgemeesters die alternatieve oplossingen 
zoeken voor de problemen met drugscriminaliteit?

1 Telegraaf, 5 november 2014
2 Nieuwsuur, 26 juni 2014
3 BNR, 5 november 2014
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